
新加坡 洛斯 嘉來 33 淬火油

产品名称 新加坡 洛斯 嘉來 33 淬火油

公司名称 上海昊霁贸易有限公司

价格 面议

规格参数 产品规格/型号:200L
主要用途:淬火油
执行标准:ISO9001

公司地址 上海市金山区漕泾镇致富路8号2幢199室

联系电话 86 571 88106365 15868156766

产品详情

locks qara 33 quenching oil   

洛斯嘉來33淬火油

 

locks qara 33is a low viscosity mineral oil, specially formulated on high quality solvent refined paraffinic base oil with
additives to give an accelerated quenching rate. it can achieve the hardness, which could not be obtained by straight
mineral oils. it protects the component from cracking, even at the junction of the portion with different
thickness. the additives present in the oil are stable over a wide range of temperature and will not dissociate or break
down. qara 33performs excellent anti-oxidation and thermal stability. the optimum bath temperatures are 20℃-
80℃.

 

洛斯嘉來33是由高質量溶劑精煉石蠟基礦物油配合特殊添加劑而製成，能加速驟冷的速度，從而達到一
般礦物油所不能得到的硬度，在工件厚簿交接處，也能防止工件爆裂。 所含的添加劑極為穩定，不會
因溫度變化而分離和釋出，嘉來33具有良好的抗氧化性及熱穩定性，浴糟的最佳溫度為20℃至80℃。

 

benefits (效益):

 

l high flash point, thus minimizing fire
hazard.                                     



高閃點以減低火警危險。

l        outstanding oxidation stability that extends service life and resists viscosity increase in service and
reduces sludge.                                       
            

l        高度氧化穩定性，可延長使用壽命，防止在用久後黏度的增加，及減少淤渣的形成。

 

technical properties (技術資料):

 

method

測試標準

test

測試

unit

單位

typical

結果
 appearance

外觀

黃色

yellow
 d4052 density密度@15°c g/ml 0.845
 d445 kinetic viscosity黏度@40°c cst 22
 @100

°c
cst 4.2

 d92 flash point閃點 °c 204
 viscosity index黏度指數 cst 100
 d97 pour point傾點 °c -11

 

本产品的产品规格/型号是200L，主要用途是淬火油，执行标准是ISO9001，CAS是NO，类别是快速光亮
淬火油，型号是QARA33，品牌是洛斯
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